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PROTOKÓŁ NR XII/2025 

Sesji Rady Gminy Damnica 

w dniu 20 marca 2025 r. 

 

Na stan 15 radnych obecnych było 14 radnych. 

Nieobecny radny – Łukasz Malinowski 

 

Przewodniczył – Kazimierz Kozina 

Protokółowała – Barbara Imińska 

 

Sesję Rady Gminy otworzył o godz. 14: 00 Przewodniczący K. Kozina, który po przywitaniu 

radnych i gości stwierdził quorum radnych do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy mają uwagi do 

przesłanego porządku obrad dzisiejszej sesji? 

Radni nie zgłosili wniosków do przesłanego porządku obrad. 

 

Porządek obrad Sesji przedstawia się następująco: 

1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum, 

b) przyjęcie i rozpatrzenie wniosków do porządku obrad. 

2. Informacja Wójta Gminy Damnica z działalności w okresie międzysesyjnym. 

3. Informacja z realizacji interpelacji i wniosków radnych złożonych w okresie 

międzysesyjnym. 

4. Informacja z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Damnicy za 2024 r. 

5. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

za 2024 r. 

6. Informacja na temat realizacji zadań z zakresu gospodarki odpadami za rok 2024. 

7. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na 

realizację zadania „Organizacja systemu rozgrywek sportowych w ramach Powiatowej 

Olimpiady Dzieci i Młodzieży szkół podstawowych i ponadpodstawowych w latach 2025-

2027”. 

8. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na 

realizację zadania publicznego pn. „Działalność związana z bezpieczeństwem w ramach 

organizowania szkoleń, ćwiczeń i innych form edukacji”. 

9. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Słupskiemu na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1137G Lipno – 

Damno (gmina Główczyce i gmina Damnica)”. 

10. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2025 r. 

11. Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica 

na lata 2025 - 2040. 

12. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/459/2022 Rady Gminy Damnica     

z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki                
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i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii                 

i Uzależnieniom Behawioralnym w Gminie Damnica na lata 2023-2025”. 

13. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Damnica w 2025 roku". 

14. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na 

okres do lat sześciu z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Damnica. 

15. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do 

lat trzech nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica - Damnica. 

16. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do 

lat trzech nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica - Dąbrówka. 

17. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do 

lat trzech nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica - Mianowice. 

18. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do 

lat trzech nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica - Łebień. 

19. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do 

lat trzech nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica - Świecichowo 8-19. 

20. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do 

lat trzech nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica - Świecichowo 8-20. 

21. Projekt uchwały w sprawie apelu o podjęcie prac legislacyjnych związanych ze zmianą 

przepisów ustawy o samorządzie gminnym w zakresie dopuszczalności zmiany granic 

jednostek samorządu terytorialnego. 

22. Wolne wnioski i informacje. 

23. Zakończenie Sesji. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż protokół z poprzedniej Sesji tj. 23 stycznia 

2025r. został sporządzony, podpisany  i opublikowany w Biuletynie Informacji Publicznej 

Urzędu Gminy Damnica. Do protokołu nie wniesiono uwag. 

 

 

Ad. 2 

Zastępca Wójta P. Lewandowski przedstawił informację z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

Informacja stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Wypowiedź znajduje się pod linkiem: 

https://damnica.esesja.pl/transmisja/65926/sesjaaradyagminyadamnicaaawadniua20amarcaa

2025.htm 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy mają pytania do 

przedstawionej informacji. 

 

Radna A. Formela w imieniu mieszkańców miejscowości Mianowice podziękowała za 

intensywny nadzór Panu Wójtowi a w szczególności Pani Joannie Jarominiak i sprawną 

realizację inwestycji w Mianowicach. Z pewnością przyczyni się ona do poprawy 

https://damnica.esesja.pl/transmisja/65926/sesjaaradyagminyadamnicaaawadniua20amarcaa2025.htm
https://damnica.esesja.pl/transmisja/65926/sesjaaradyagminyadamnicaaawadniua20amarcaa2025.htm
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bezpieczeństwa mieszkańców i jest to pierwszy gminny chodnik w miejscowości Mianowice i 

jest to powód do dumy. 

 

Wójt Gminy P. Obert stwierdził, że wszystkich cieszy realizacja tej inwestycji. Przed 

przystąpieniem do realizacji były pewne obawy, było dużo problemów i pytań. Jednak            

w trakcie realizacji wszystko szło zgodnie z harmonogramem.  

 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej informacji. 

 

Ad. 3 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, że informację z realizacji interpelacji i wniosków 

radni otrzymali w wersji elektronicznej w aplikacji eSesja. 

Informacja stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, czy radni mają pytania do informacji? 

 

Radna A. Formela odniosła się do odpowiedzi jaka uzyskała na swoją interpelację dotycząca 

wydarzeń międzysesyjnych. Radna podziękowała, że jest ona taka obszerna. Zwróciła się         

z pytaniem, czy w ciągu roku były składane wnioski, które nie otrzymały dofinansowania? 

 

Kierownik Referatu Inwestycji J. Jarominiak odpowiedziała, że były takie wnioski, które nie 

otrzymały dofinansowania, chociażby wniosek o dofinansowanie modernizacji drogi do 

Wiatrowa. Były także inne wnioski, na które gmina nie otrzymała dofinansowania. 

 

Wójt Gminy P. Obert wyjaśnił, że były składane wnioski, które nie otrzymały dofinansowanie 

z powodu niespełniania wymogów.  

 

Ad. 4 

Informację z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Damnicy za 2024 r. radni 

otrzymali w wersji elektronicznej w aplikacji eSesja. 

Informacja stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, czy jest potrzeba odczytania informacji? 

Radni odstąpili od czytania informacji. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, czy informacja wymaga dodatkowych 

wyjaśnień? 

 

Radni nie zgłosili pytań i uwag do przedstawionej informacji. 

 

Ad. 5 

Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 

2024 rok radni otrzymali w wersji elektronicznej w aplikacji eSesja. 

Informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, czy jest potrzeba odczytania 

sprawozdania? 

Radni odstąpili od czytania sprawozdania. 
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Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, czy sprawozdanie wymaga dodatkowych 

wyjaśnień? 

 

Radni nie zgłosili pytań i uwag do przedstawionego sprawozdania. 

 

Ad. 6 

Informację na temat realizacji zadań z zakresu gospodarki odpadami za rok 2024 radni 

otrzymali w wersji elektronicznej w aplikacji eSesja. 

Informacja stanowi załącznik nr 5 i 6  do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, czy jest potrzeba odczytania informacji? 

Radni odstąpili od czytania informacji. 

 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem, czy informacja wymaga dodatkowych 

wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań i uwag do przedstawionej informacji. 

 

Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na 

realizację zadania „Organizacja systemu rozgrywek sportowych w ramach Powiatowej 

Olimpiady Dzieci i Młodzieży szkół podstawowych i ponadpodstawowych w latach 2025-

2027”. 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na 

realizację zadania „Organizacja systemu rozgrywek sportowych w ramach Powiatowej 

Olimpiady Dzieci i Młodzieży szkół podstawowych i ponadpodstawowych w latach 2025-

2027” 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Jerzy Mielewczyk, Mariola Piskuła, Paweł 

Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Kamil Włodarski 

PRZECIW (1) 

Katarzyna Mieleszczuk 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Malinowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XII/114/2025 w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na realizację zadania „Organizacja systemu 

rozgrywek sportowych w ramach Powiatowej Olimpiady Dzieci i Młodzieży szkół 

podstawowych i ponadpodstawowych w latach 2025-2027”,  została podjęta. 

 

Ad. 8 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na 

realizację zadania publicznego pn. „Działalność związana z bezpieczeństwem w ramach 

organizowania szkoleń, ćwiczeń i innych form edukacji”. 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na 

realizację zadania publicznego pn. „Działalność związana z bezpieczeństwem w ramach 

organizowania szkoleń, ćwiczeń i innych form edukacji” 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, Kazimierz 

Kozina, Krzysztof Kozłowski, Jerzy Mielewczyk, Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil 

Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Kamil Włodarski 

PRZECIW (1) 

Katarzyna Mieleszczuk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Anna Formela 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Malinowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XII/115/2025 w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na realizację zadania publicznego pn.„Działalność 
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związana z bezpieczeństwem w ramach organizowania szkoleń, ćwiczeń i innych form 

edukacji”,  została podjęta. 

 

Ad. 9 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Słupskiemu na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1137G Lipno – 

Damno (gmina Główczyce i gmina Damnica)”. 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Słupskiemu na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1137G Lipno – 

Damno (gmina Główczyce i gmina Damnica)” 

Wyniki głosowania: 

ZA: 0, PRZECIW: 13, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (0) 

PRZECIW (13) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy Mielewczyk, Mariola 

Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Kamil Włodarski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Malinowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała w sprawie wyrażenia woli udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Słupskiemu na realizację zadania pn. „Przebudowa drogi 

powiatowej nr 1137G Lipno – Damno (gmina Główczyce i gmina Damnica)”, nie została 

podjęta. 

 

Ad. 10 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2025 rok. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 



7 
 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Damnica na 2025 rok 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Jerzy Mielewczyk, Mariola Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, 

Agnieszka Szarłot-Dietrich, Kamil Włodarski 

 

PRZECIW (2) 

Krzysztof Kozłowski, Katarzyna Mieleszczuk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Malinowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XII/116/2025 w sprawie zmian                

w budżecie Gminy Damnica na 2025 r. została podjęta. 

 

Ad. 11 

Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na 

lata 2025-2040. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniach Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                   

i przedstawił   wynik głosowania: 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na 

lata 2025- 2040 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy Mielewczyk, Mariola 

Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Kamil Włodarski 

NIEOBECNI(1) 

Łukasz Malinowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XII/117/2025 w sprawie  zmian                  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Damnica na lata 2025-2040, została podjęta. 

 

Ad. 12 

Projekt uchwały w  sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/459/2022 Rady Gminy Damnica          

z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki                     

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii                       

i Uzależnieniom Behawioralnym w Gminie Damnica na lata 2023-2025”. 

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w  sprawie zmiany uchwały Nr XLIII/459/2022 Rady Gminy Damnica z dnia 

15 grudnia 2022 r. w sprawie przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii i Uzależnieniom 

Behawioralnym w Gminie Damnica na lata 2023-2025”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy Mielewczyk, Mariola 

Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Kamil Włodarski 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Malinowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XII/118/2025 w sprawie zmiany 

uchwały Nr XLIII/459/2022 Rady Gminy Damnica z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie 

przyjęcia „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii i Uzależnieniom Behawioralnym w Gminie Damnica na 

lata 2023-2025”, została podjęta. 
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Ad. 13 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Damnica w 2025 roku". 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Damnica w 2025 roku" 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy Mielewczyk, Mariola 

Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Kamil Włodarski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Malinowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XII/119/2025 w sprawie przyjęcia 

"Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Damnica w 2025 roku", została podjęta. 

 

Ad. 14 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres 

do lat sześciu z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Damnica. 

Projekt uchwały dotyczy działki nr 116/1, położonej w obrębie geodezyjnym Stara Dąbrowa.  

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 
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Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres 

do lat sześciu z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Damnica 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy Mielewczyk, Mariola 

Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Kamil Włodarski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Malinowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XII/120/2025 w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres do lat sześciu z dotychczasowym 

dzierżawcą nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica, została podjęta. 

 

Ad. 15 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do lat 

trzech nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica. 

Projekt uchwały dotyczy działki nr 233/31, położonej w obrębie geodezyjnym Damnica 

Leśnictwo.  

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do lat 

trzech nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy Mielewczyk, Mariola 

Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Kamil Włodarski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
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NIEOBECNI (1) 

Łukasz Malinowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XII/121/2025 w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do lat trzech nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Damnica, została podjęta. 

 

Ad. 16 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do lat 

trzech nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica. 

Projekt uchwały dotyczy działki nr 68/1, położonej w obrębie geodezyjnym Dąbrówka.  

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do lat 

trzech nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy Mielewczyk, Mariola 

Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Kamil Włodarski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Malinowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XII/122/2025 w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do lat trzech nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Damnica, została podjęta. 

 

Ad. 17 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do lat 

trzech nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica. 

Projekt uchwały dotyczy działki nr 8, położonej w obrębie geodezyjnym Mianowice.  

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 
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Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do lat 

trzech nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy Mielewczyk, Mariola 

Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Kamil Włodarski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Malinowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XII/123/2025 w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do lat trzech nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Damnica, została podjęta. 

 

Ad. 18 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do lat 

trzech nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica. 

Projekt uchwały dotyczy działki nr 105, położonej w obrębie geodezyjnym Łebień.  

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do lat 

trzech nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy Mielewczyk, Mariola 

Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Kamil Włodarski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Malinowski 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XII/124/2025 w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do lat trzech nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Damnica, została podjęta. 

 

Ad. 19 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do lat 

trzech nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica. 

Projekt uchwały dotyczy działki nr 8/19, położonej w obrębie geodezyjnym Świecichowo.  

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do lat 

trzech nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy Mielewczyk, Mariola 

Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Kamil Włodarski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Malinowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XII/125/2025 w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do lat trzech nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Damnica, została podjęta. 

 

Ad. 20 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do lat 

trzech nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica. 
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Projekt uchwały dotyczy działki nr 8/20, położonej w obrębie geodezyjnym Świecichowo.  

 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do lat 

trzech nieruchomości stanowiącej własność Gminy Damnica 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Marek Jędrzejewski, 

Kazimierz Kozina, Krzysztof Kozłowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy Mielewczyk, Mariola 

Piskuła, Paweł Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Kamil Włodarski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Malinowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XII/126/2025 w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres do lat trzech nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Damnica, została podjęta. 

 

Ad. 21 

Projekt uchwały w sprawie apelu o podjęcie prac legislacyjnych związanych ze zmianą 

przepisów ustawy o samorządzie gminnym w zakresie dopuszczalności zmiany granic 

jednostek samorządu terytorialnego. 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, iż projekt uchwały został omówiony podczas 

posiedzeń Komisji Rady Gminy. 

Przewodniczący K. Kozina zwrócił się z pytaniem do radnych, czy projekt uchwały wymaga 

dodatkowych wyjaśnień? 

Radni nie zgłosili pytań w przedmiocie projektu uchwały. 

 

Przewodniczący K. Kozina zarządził głosowanie w przedmiocie projektu uchwały                    

i przedstawił  wynik głosowania. 
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Głosowano w sprawie: 

Projekt uchwały w sprawie apelu o podjęcie prac legislacyjnych związanych ze zmianą 

przepisów ustawy o samorządzie gminnym w zakresie dopuszczalności zmiany granic 

jednostek samorządu terytorialnego 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Waldemar Bazylczyk, Sylwia Dalecka, Anna Formela, Lidia Jarzmicka, Kazimierz Kozina, 

Krzysztof Kozłowski, Katarzyna Mieleszczuk, Jerzy Mielewczyk, Mariola Piskuła, Paweł 

Sienkiewicz, Kamil Stolc, Agnieszka Szarłot-Dietrich, Kamil Włodarski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marek Jędrzejewski 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Malinowski 

 

Przewodniczący K. Kozina stwierdził, iż uchwała Nr XII/127/2025 w sprawie apelu                 

o podjęcie prac legislacyjnych związanych ze zmianą przepisów ustawy o samorządzie 

gminnym w zakresie dopuszczalności zmiany granic jednostek samorządu terytorialnego, 

została podjęta. 

 

Ad. 22 

Przewodniczący K. Kozina poinformował, że zgodnie z art. 30a ust. 5 ustawy z dnia              

26 stycznia 1982r. – Karta Nauczyciela (t.j.: Dz. U. z 2024r., poz. 986 ze zm.) Wójt Gminy 

Damnica złożył sprawozdanie za 2024 rok z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnym stopniu awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę 

Damnica. Sprawozdanie zostało udostępnione w Informatorze aplikacji eSesja. 

 

Przewodniczący K. Kozina przypomniał o obowiązku złożenia oświadczeń majątkowych wg 

stanu na 31.12.2024 r. w terminie do 30 kwietnia 2025 r. 

Oświadczenie majątkowe należy złożyć w 2 egzemplarzach wraz z rocznym zeznaniem 

podatkowym PIT za 2024 r. 

 

Radna A. Formela zwróciła się z pytaniem, ze wprowadzenie odbioru tekstyliów przez firmę 

wiąże się z dodatkowymi kosztami dla gminy? 

 

Wójt Gminy P. Obert wyjaśnił, że na chwilę obecną dodatkowym kosztem będzie zakup 

worków do segregacji, których koszt wyniesie ok. 5.000 zł. Następnie pozostaje kwestia ile 

ton tych odpadów zostanie zebranych i to będzie koszt obioru poniesiony przez firmę. 

 

Sołtys W. Francuz podziękował Dyrektor ZGK w Damnicy i Wójtowi za remont wiaty 

przystanku autobusowego w Dąbrówce. Przystanek teraz jest piękny, fachowo 

wyremontowany.  

Sołtys W. Francuz stwierdził, że w informacji międzysesyjnej Wójta nie było wzmianki          

o drodze w miejscowości Dąbrówka. Mija rok a nadal nie został wykonany projekt na te 
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drogę. Projektant, który podjął się wykonania projektu winien dotrzymać terminu. Ludzie się 

niecierpliwią, bo to już bardzo długo trwa. To są kpiny ze strony projektanta. 

 

Kierownik Referatu Inwestycji J. Jarominiak wyjaśniła, że złożony został wniosek do 

Starostwa Powiatowego w Słupsku na realizację inwestycji drogowej. Obecnie oczekujemy 

na wydanie decyzji zezwalającej na realizację inwestycji drogowej w Dąbrówce. 

 

Ad. 23 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 14:40 Przewodniczący K. Kozina 

zamknął obrady XII Sesji Rady Gminy Damnica. 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokółowała        Przewodniczący 

Barbara Imińska       Kazimierz Kozina 

 

 


